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REPUBLIKA HRVATSKA 
PRIMORSKO – GORANSKA 
         ŽUPANIJA      

               
       OPĆINA JELENJE 
        Dražičkih boraca 64 
       51218 DRAŽICE   
 
OPĆINSKO VIJEĆE OPĆINE JELENJE 
KLASA: 010-01/21-01/20 
URBROJ:2170-04-01-21-1 
Dražice, 05. srpnja 2021. godine 

 

 

ZAPISNIK 

SA 2. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE JELENJE 

Održane 29. lipnja 2021. godine u Domu kulture Dražice s početkom u 18:00 sati 

 

Predsjednik vijeća pozdravlja prisutne i u 18.00 sati otvara sjednicu.  

Predsjednik vijeća proziva prisutne redom, Danko Baćac, Ivoslav Ban, Arsen Blažić, Fedor Dorčić, Marinko 
Grabar, Kristian Hlača, Siniša Linić, Robert Maršanić, Martina Mičetić Davidić, Izabela Nemaz, Ivica Pilčić, 
Dino Piljić i Vanda Radetić Tomić. 

Ostali nazočni: Načelnik Robert Marčelja, pročelnica JUO-a Gordana Tomas, voditeljica Odsjeka za 
financije Vesna Bruketa. 

Zapisnik vodi: Boris Kovačić 

Predsjednik vijeća konstatira da je nazočan dovoljan broj vijećnika za donošenje pravovaljanih odluka, 
odnosno da su svi prisutni. 

Predsjednik Vijeća otvara raspravu za usvajanje zapisnika s 1. sjednice Općinskog vijeća. 

Za riječ se javlja Danko Baćac koji traži nadopunu točke 5., te navodi što želi da uđe u zapisnik. 

Ivoslav Ban navodi da se je u točki 5. samo djelomično složio s Dankom Baćcem a ne u potpunosti kao što 
piše u zapisniku. 

Predsjednik vijeća daje zapisnik s 1. sjednice na usvajanje, zapisnik je usvojen, Danko Baćac i Ivoslav Ban 
su „PROTIV“, dok su ostali vijećnici glasali „ZA“ (11 glasova). 

Predsjednik vijeća predlaže sljedeći 

 

DNEVNI RED 

 

Aktualni sat 

1.  Donošenje Odluke o usvajanju I. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u obrazovanju, kulturi i 
religiji u 2021.g. - predlagatelj općinski načelnik, izvjestiteljica pročelnica Gordana Tomas 
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2. Donošenje Odluke o usvajanju I. izmjena i dopuna Programa  utroška sredstava naknade  za zadržavanje 
nezakonito izgrađenih zgrada  u prostoru za 2021. godinu - predlagatelj općinski načelnik,  izvjestiteljica 
pročelnica Gordana Tomas  

3. Donošenje Odluke o usvajanju I. izmjena i dopuna Programa održavanja objekata i uređenja komunalne 
infrastrukture u 2021.g. - predlagatelj općinski načelnik,  izvjestiteljica pročelnica Gordana Tomas –  

4. Donošenje Odluke o usvajanju I. izmjena i dopuna Programa gradnje građevina za gospodarenje 
komunalnim otpadom za 2021. godinu- predlagatelj općinski načelnik,  izvjestiteljica pročelnica Gordana 
Tomas  

5. Donošenje Odluke o usvajanju I. izmjena i dopuna Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture na području općine  Jelenje za 2021. g. - predlagatelj općinski načelnik,  izvjestiteljica 
pročelnica Gordana Tomas  

6. Donošenje Odluke o usvajanju  I. izmjena i dopuna Proračuna Općine Jelenje za 2021. godinu s 
projekcijama za 2022. i 2023. godinu – predlagatelj općinski načelnik, izvjestitelj voditeljica Odsjeka za 
proračun i financije Vesna Bruketa   

7. Donošenje Odluke o prijenosu vlasničkog udjela Općine Jelenje u sufinanciranom dijelu rekonstrukcije 
OŠ Jelenje-Dražice na OŠ Jelenje-Dražice sukladno potpisanom sporazumu predlagatelj općinski načelnik, 
izvjestiteljica pročelnica Gordana Tomas 

8. Donošenje Odluke o II. Izmjenama i dopunama Odluke o sufinanciranju projekta rekonstrukcije i 
dogradnje OŠ JELENJE-DRAŽICE - predlagatelj općinski načelnik-izvjestitelj pročelnica Gordana Tomas 

9. Donošenje Odluke o  visini novčane nagrade dobitnicima javnih priznanja za 2021. godinu - predlagatelj 
općinski načelnik, izvjestiteljica pročelnica Gordana Tomas  

10. Donošenje Odluke o I. izmjenama i dopunama Odluke o komunalnim djelatnostima - predlagatelj 
općinski načelnik,  izvjestiteljica pročelnica Gordana Tomas  

11. Donošenje Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Opće uvjete isporuke komunalne usluge 
upravljanja trgovinom na malo  izvan prodavaonica na sajmeni dan - predlagatelj općinski načelnik,  
izvjestiteljica pročelnica Gordana Tomas  

12. Donošenje Odluke o I. izmjenama i dopunama Odluke o načinu upravljanja grobljem u Jelenju - 
predlagatelj općinski načelnik,  izvjestiteljica pročelnica Gordana Tomas 

13. Donošenje Odluke o izradi IV. izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Općine Jelenje - predlagatelj 
općinski načelnik,  izvjestiteljica pročelnica Gordana Tomas  

14. Donošenje Odluke o stavljanju van snage Odluka o osnivanju prava građenja KD Jelen d.o.o  na 
nekretnini oznake k.č. 1543 K.O. JELENJE, upisane u Z.K.UL. 8769, KLASA:010-10/20-01/23, od 
08.5.2020. - predlagatelj općinski načelnik,  izvjestiteljica pročelnica Gordana Tomas 

15. Donošenje Zaključka o usvajanju Analize sustava civilne zaštite za 2020. godinu – predlagatelj općinski 
načelnik,  izvjestiteljica pročelnica Gordana Tomas 

16. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvješća o gospodarenu otpadom za 2020. godinu - predlagatelj 
općinski načelnik,  izvjestiteljica pročelnica Gordana Tomas  

 

Predsjednik vijeća otvara raspravu za navedeni Dnevni red. 

Za riječ se javlja Ivoslav Ban navodi kako je uputio odluku kojom bi se ispravila protuzakonita naknada za 
predsjednika i potpredsjednika vijeća, koja je utvrđena u prošlom mandatu, te ga zanima zašto ista nije 
uvrštena u dnevni red. Predsjednik vijeća navodi kako je obveza predsjednika uvrštavanje odluke u dnevni 
red ako prijedlog za istu dođe 30 dana prije održavanja sjednice.  

Danko Baćac navodi kako ga zanima zašto sjednice nisu otvorene za javnost i zašto je izbačena točka 
„razno“. Predsjednik vijeća navodi kako je navedeno na internet stranicama da se mještani i svi zainteresirani 
mogu javiti za prisustvovanje sjednicama. 

 

Predsjednik vijeća daje Dnevni red na usvajanje, Dnevni red je usvojen, „ZA“ je 9 vijećnika, „PROTIV“ 
su Ivoslav Ban, Danko Baćac, Fedor Dorčić i Vanda Radetić Tomić. 

 

Prelazi se na aktualni sat u kojem vijećnici imaju pravo postaviti po dva pitanja načelniku. 
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Vijećnik Danko Baćac postavlja pitanje što načelnik misli o „DPU“ da li će se pokrenuti, drugo pitanje se 
odnosi na bivšu školu na Vodičajni, smatra da bi ta lokacija bila savršena za vrtić. Predsjednik vijeća navodi 
kako je jako teško raspolagati s nečim što nije tvoje, te navodi da mu zbog toga nije razumljivo pitanje 
imenovanog vijećnika, Danko Baćac navodi kako nije tražio odgovor predsjednika Općinskog vijeća. 
Predsjednik vijeća navodi kako nije odgovorio nego samo iznio svoje mišljenje, imenovani vijećnik nastavlja 
govoriti iako nije dobio riječ, predsjednik Općinskog vijeća upozorava Danka Baćca, te mu izriče prvu 
opomenu. Vanda Radetić Tomić navodi povredu poslovnika, odnosno da predsjednik vijeća nije 
„komentator“ i da je isti po njoj zaslužio opomenu. Načelnik odgovara na postavljena pitanja, te navodi da je 
DPU iz 2004. godine, te navodi lokaciju na Jelenskom vrhu na kojoj se je „APN“ upisao na stanove, te su 
trenutno pregovori u tijeku da se ti tereni vrate Općini Jelenje, što se tiče zgrade u Jelenju navodi kako ništa 
nije bilo dogovoreno, te da imovinsko pravni odnosi nisu riješeni na navedenoj lokaciji, kada se isti riješe, 
navedena zgrada ide u prodaju.  

Ivoslav Ban postavlja pitanje u svezi javnog izlaganja katastarske izmjere, načelnik odgovara da izlaganje 
iste nije u ingerenciji općine, također navodi kako se na izmjeri radi, ista nije odrađena do danas i to je 
problem koji je „naslijeđen“ od prethodne vlasti, navedeno je „zapelo“ jer izvođač radova nije odradio svoj 
dio posla. Drugo pitanje imenovanog vijećnika odnosi se na prilaz školi, smatra da je glavna ulica Dražičkih 
boraca opasna i da bi je trebalo bolje obilježiti, pita kakav je plan da se osigura veća sigurnost djece na putu 
do škole, načelnik odgovara da su navedene ulice označene po svim propisima i zakonima, te da ne postoji 
nikakva ugroza za nikoga.  

Prelazi se na 1. točku Dnevnog reda. 

 

Točka 1. Dnevnog reda 

Donošenje Odluke o usvajanju I. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u obrazovanju, kulturi i 
religiji u 2021. godini – predlagatelj općinski načelnik, izvjestiteljica pročelnica Gordana Tomas 

Materijale za ovu točku Dnevnog reda vijećnici su dobili uz poziv za sjednicu. 

Audio zapis sjednice nalazi se na službenim stranicama Općine Jelenje, link : 
(https://www.jelenje.hr/dokumenti/opcinsko-vijece-opcine-jelenje/sjednice-vijeca/audio-vizualni-materijal )  
Predsjednik vijeća otvara raspravu za točku 1. Dnevnog reda, za koju je utvrđeno audio zapisom da se nalazi 
u istome u trajanju od 25:21 do 29.00, u navedenoj raspravi sudjelovali su Danko Baćac koji traži 
pojašnjenje iznosa za sufinanciranje vrtića i da li se trošak za školu dijeli proporcionalno sa županijom, 
pročelnica Gordana Tomas odgovara tj. pojašnjava. 

Predsjednik vijeća zatvara raspravu, prelazi se na glasanje. 

Donošenje Odluke o usvajanju I. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u obrazovanju, kulturi i 
religiji u 2021. godini usvojeno je s 9 glasova „ZA“, „SUZDRŽANI“ su Vanda Radetić Tomić, Fedor 
Dorčić, Marinko Grabar i Ivoslav Ban 

 

 Točka 2. Dnevnog reda 

Donošenje Odluke o usvajanju I. izmjena i dopuna Programa utroška sredstava naknade za 
zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru za 2021. godinu – predlagatelj općinski 

načelnik, izvjestiteljica pročelnica Gordana Tomas 

Materijale za ovu točku Dnevnog reda vijećnici su dobili uz poziv za sjednicu. 

Nitko se ne javlja za raspravu pa se odmah prelazi na glasanje. 

Donošenje Odluke o usvajanju I. izmjena i dopuna Programa utroška sredstava naknade za zadržavanje 
nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru za 2021. godinu usvojeno je s 10 glasova „ZA“, „SUZDRŽANI“ 
su Fedor Dorčić, Marinko Grabar i Ivoslav Ban 

                                                                                                                  

Točka 3. Dnevnog reda 

Donošenje Odluke o usvajanju I. izmjena i dopuna Programa održavanja objekata i uređenja 
komunalne infrastrukture u 2021. godini – predlagatelj općinski načelnik, izvjestiteljica pročelnica 

Gordana Tomas 

Materijale za ovu točku Dnevnog reda vijećnici su dobili uz poziv za sjednicu. 

Predsjednik vijeća otvara raspravu za točku 3. Dnevnog reda, za koju je utvrđeno audio zapisom da se nalazi 
u istome u trajanju od 30.45 do 37.13, u navedenoj raspravi sudjelovali su Ivoslav Ban koji pita da mu se 
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objasni velika razlika u grobnoj naknadi koja je planirana za ovu godinu, te zašto je održavanje groblja tek 
sad uvršteno, pročelnica Gordana Tomas odgovara na postavljeno pitanje, te Vesna Bruketa dodatno 
pojašnjava imenovanom vijećniku. 

Predsjednik vijeća zatvara raspravu, prelazi se na glasanje. 

Donošenje Odluke o usvajanju I. izmjena i dopuna Programa održavanja objekata i uređenja komunalne 
infrastrukture u 2021. godini usvojeno je s 8 glasova „ZA“, „PROTIV“ su Vanda Radetić Tomić, Fedor 
Dorčić, Marinko Grabar, Danko Baćac i Ivoslav Ban 

 

Danko Baćaca navodi povredu poslovnika, odnosno da je ova točka bila na Odboru a nije se čulo mišljenje 
istoga. 

Točka 4. Dnevnog reda 

Donošenje Odluke o usvajanju I. izmjena i dopuna Programa gradnje građevina za gospodarenje 
komunalnim otpadom za 2021. godinu – predlagatelj općinski načelnik, izvjestiteljica pročelnica 

Gordana Tomas 

Materijale za ovu točku Dnevnog reda vijećnici su dobili uz poziv za sjednicu. 

Predsjednik vijeća otvara raspravu za točku 4. Dnevnog reda, nitko se ne javlja za riječ, te se prelazi na 
glasanje. 

Donošenje Odluke o usvajanju I. izmjena i dopuna Programa gradnje građevina za gospodarenje 
komunalnim otpadom u 2021. godini usvojeno je s 8 glasova „ZA“, „PROTIV“ su  Fedor Dorčić, 
Marinko Grabar i Vanda Radetić Tomić, „SUZDRŽANI“ su Ivoslav Ban i Danko Baćac 

 

Točka 5. Dnevnog reda 

Donošenje Odluke o usvajanju I. izmjena i dopuna Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture na području općine Jelenje za 2021. godinu – predlagatelj općinski načelnik, 

izvjestiteljica pročelnica Gordana Tomas 

Materijale za ovu točku Dnevnog reda vijećnici su dobili uz poziv za sjednicu. 

Predsjednik vijeća otvara raspravu za točku 5. Dnevnog reda, za koju je utvrđeno audio zapisom da se nalazi 
u istome u trajanju od 40.05 do 53.15, u navedenoj raspravi sudjelovali su Ivoslav Ban koji navodi da je 
dobro što se povećava iznos za investicije, te pita da mu se pojasni proširenje ceste Zoretići – Kukuljani, 
pročelnica odgovara da se radi o dodatnim radovima te da zato se povećava iznos za navedenu dionicu. 
Danko Baćac traži pisani odgovor koja je to cesta Jelenje – Podkilavac, budući se ista proširuje, imenovani 
vijećnik traži da mu se pojasni iznos za proširenje groblja, Vesna Bruketa dodatno pojašnjava navedene 
iznose. Danko Baćac pita gdje se proširuje javna rasvjeta, koliko se proširuje i da li će se koristiti iste 
svjetiljke kao u nedavnom projektu, pročelnica odgovara da su se na postojećim stupovima mijenjale lampe, 
no to ne znači da je sve završeno jer postoji mnogo upita mještana na njihovom području. Ivoslav Ban pita 
zašto se povećava iznos za školu u Jelenju, Vesna Bruketa pojašnjava navedene iznose.  

Predsjednik vijeća zatvara raspravu, prelazi se na glasanje. 

Donošenje Odluke o usvajanju I. izmjena i dopuna Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture na području općine Jelenje za 2021. godinu usvojeno je s 8 glasova „ZA“, „PROTIV“ su 
Vanda Radetić Tomić, Fedor Dorčić i Marinko Grabar, „SUZDRŽANI“ su Danko Baćac i Ivoslav Ban 

 

Točka 6. Dnevnog reda 

Donošenje Odluke o usvajanju I. izmjena i dopuna Proračuna Općine Jelenje za 2021. godinu s 
projekcijama za 2022. i 2023. godinu – predlagatelj općinski načelnik, izvjestitelj voditeljica Odsjeka 

za proračun i financije Vesna Bruketa 

Materijale za ovu točku Dnevnog reda vijećnici su dobili uz poziv za sjednicu. Načelnik uvodno izlaže ovu 
točku Dnevnog reda. 

Predsjednik vijeća otvara raspravu za točku 6. Dnevnog reda, za koju je utvrđeno audio zapisom da se nalazi 
u istome u trajanju od 58.45 do 1.04.30, u navedenoj raspravi sudjelovali su Ivoslav Ban navodi da su brojke 
poražavajuće, da će se iduće godine vraćati puno veći iznos za kredit te da to predstavlja problem, također 
navodi da je nelogično da se govori o izmjenama a ne zna se trenutna situacija. Danko Baćac navodi da se 
ignorira mišljenje Odbora za proračun i financije, ističe da se vrlo malo izdvaja za razvoj gospodarstva. 
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Predsjednik vijeća zatvara raspravu. 

Načelnik iznosi završnu riječ, navodi kako ne postoji spašavanje proračuna kako je to naveo Ivoslav Ban, u 
proračun su uračunati svi iznosi od EU fondova te se ništa ne radi napamet niti se „fingira“, također ističe da 
gospodarstvo nije nešto u što općina mora ulagati nego za isto mora omogućiti uvjete.  

Prelazi se na glasanje. 

Donošenje Odluke o usvajanju I. izmjena i dopuna Proračuna Općine Jelenje za 2021. godinu s 
projekcijama za 2022. i 2023. godinu usvojeno je s 8 glasova „ZA“, „PROTIV“ su Vanda Radetić Tomić, 
Fedor Dorčić, Marinko Grabar, Danko Baćac i Ivoslav Ban 

 

Točka 7. Dnevnog reda 
Donošenje Odluke o prijenosu vlasničkog udjela Općine Jelenje  u sufinanciranom dijelu 

rekonstrukcije OŠ Jelenje – Dražice – sukladno potpisanom sporazumu – predlagatelj općinski 
načelnik, izvjestiteljica pročelnica Gordana Tomas 

Materijale za ovu točku Dnevnog reda vijećnici su dobili uz poziv za sjednicu. 

Predsjednik vijeća otvara raspravu za točku 7. Dnevnog reda, za koju je utvrđeno audio zapisom da se nalazi 
u istome u trajanju od 1.07:42 do 1.14:49, u navedenoj raspravi sudjelovali su Ivoslav Ban koji navodi da se 
u ovoj točki vidi koliko je koja vlast uspješna u pregovaranju i zastupanja interesa svoje općine. Danko 
Baćac slaže se s Ivoslavom Banom, navodi kako vijećnici nisu vidjeli ugovor za ovu točku, ističe kako će se 
izgubiti upravljanje dvoranom u školi ako se izglasa ova točka. Marinko Grabar navodi kako je ovdje prvi 
puta, te većinu vijećnika ne poznaje osobno, kaže da bi vladajući u ostalim vijećnicima trebali prepoznati 
suradnike a ne protivnike, poziva svih na suradnju. Dino Piljić se nadovezuje, ističe da su sve informacije 
kao i ugovori dostupni svima, te se slaže u pogledu suradnje. 

Prelazi se na glasanje. 

Donošenje Odluke o prijenosu vlasničkog udjela Općine Jelenje  u sufinanciranom dijelu rekonstrukcije 
OŠ Jelenje – Dražice – sukladno potpisanom usvojeno je s 8 glasova „ZA“ „PROTIV“ su Vanda Radetić 
Tomić, Fedor Dorčić, Marinko Grabar i Ivoslav Ban, „SUZDRŽAN“ je Danko Baćac. 

 

Točka 8. Dnevnog reda 

Donošenje Odluke o II. Izmjenama i dopunama Odluke o sufinanciranju projekta rekonstrukcije i 
dogradnje OŠ JELENJE-DRAŽICE - predlagatelj općinski načelnik-izvjestitelj pročelnica Gordana 

Tomas  

Materijale za ovu točku Dnevnog reda vijećnici su dobili uz poziv za sjednicu. 

Nitko se ne javlja za riječ, pa se prelazi na glasanje. 
Donošenje Odluke o II. Izmjenama i dopunama Odluke o sufinanciranju projekta rekonstrukcije i 
dogradnje OŠ JELENJE-DRAŽICE  usvojeno je s 8 glasova „ZA“ „SUZDRŽANI“ su Vanda Radetić 
Tomić, Fedor Dorčić, Marinko Grabar i Ivoslav Ban. Danko Baćac nije bio prisutan prilikom glasanja. 

 

    Točka 9. Dnevnog reda 

Donošenje Odluke o  visini novčane nagrade dobitnicima javnih priznanja za 2021. godinu -       
predlagatelj općinski načelnik, izvjestiteljica pročelnica Gordana Tomas 

Materijale za ovu točku Dnevnog reda vijećnici su dobili uz poziv za sjednicu. 

Predsjednik vijeća otvara raspravu za točku 9. Dnevnog reda, za koju je utvrđeno audio zapisom da se nalazi 
u istome u trajanju od 1.16:22 do 1.20:29, u navedenoj raspravi sudjelovali su Ivoslav Ban predlaže da se 
ispravi propust i da se nagradi najbolje studente za 2020. godinu, pročelnica ističe kako će se priznanja 
dijeliti za dan obilježavanja općine, te ističe kako je ovo trenutni prijedlog. Načelnik kao predlagač ističe da 
se svake godine vodi rasprava oko istoga, te da se nada da će se prijedlog kakav je i prihvatiti, te da bude sve 
dostojanstveno na dan Općine Jelenje. 

Prelazi se na glasanje. 

Donošenje Odluke o II. Izmjenama i dopunama Odluke o sufinanciranju projekta rekonstrukcije i 
dogradnje OŠ JELENJE-DRAŽICE usvojeno je s 9 glasova „ZA“ „PROTIV“ su Vanda Radetić Tomić i 
Ivoslav Ban, „SUZDRŽANI“ su Danko Baćac i Fedor Dorčić. 
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Točka 10. Dnevnog reda 

Donošenje Odluke o I. izmjenama i dopunama Odluke o komunalnim djelatnostima - predlagatelj 
općinski načelnik,  izvjestiteljica pročelnica Gordana Tomas 

Materijale za ovu točku Dnevnog reda vijećnici su dobili uz poziv za sjednicu. 

Predsjednik vijeća otvara raspravu za točku 10. Dnevnog reda, za koju je utvrđeno audio zapisom da se 
nalazi u istome u trajanju od 1.21:22 do 1.42:43, u navedenoj raspravi sudjelovali su Danko Baćac pita da li 
se mijenja članak 7. ili 6., pročelnica navodi da je možda tipkovna greška. Ivoslav Ban navodi da je ova 
odluka problematična što se tiče zakonske regulative, jer se firme ne mogu samo tako „gasiti“ i osnovati 
nove. Vanda Radetić Tomić smatra da se je ova odluka trebala bolje objasniti, odnosno obrazložiti zašto do 
iste dolazi. Načelnik kao predlagač odluke, navodi da je KD Jelen u blokadi računa i da je to već prije 
navedeno, dodatno pojašnjava zašto je došlo do blokade računa, također odgovara tko je direktor društva i 
koliko zaposlenika ima. Marinko Grabar navodi da je cijeli život poduzetnik, te smatra da loši ljudi zadužuju 
neke firme pa iste zatvaraju. Danko Baćac ističe što je bitno za ovu točku za vijećnike koji nisu bili u 
prošlom mandatu, te pita načelnika da li je po njemu to moralan potez. Načelnik ističe da je nekorektno 
izlaganje Marinka Grabara, budući isti vladajuće naziva mafijašima, navodi da do duga nije došlo u 
prethodnom mandatu, nego zbog Ervina Radetića koji je raskinuo ugovor s Ružicom Gregov, te ukazuje da 
nije istina da se s Ružicom Gregov nije probalo ljudski dogovoriti, dapače bilo je više razgovora o 
predmetnoj temi. Danko Baćac ispravlja netočne navode načelnika. Vanda Radetić Tomić također ispravlja 
netočan navod načelnika, te navodi da je sve što se sada događa rezultat pravomoćne sudske presude. Fedor 
Dorčić navodi da ga zanima zašto se je toliko čekalo na sve, zašto se nije početkom prošlog mandata 
dogovorila nagodba. Načelnik ističe da kako su i vijećnici rekla da je sudska odluka bila nepravomoćan a da 
je sada pravomoćna, te da su bila četiri kruga pokušaja nagodbe. 

Prelazi se na glasanje. 
Donošenje Odluke o I. izmjenama i dopunama Odluke o komunalnim djelatnostima usvojeno je 8 glasova 
„ZA“ „PROTIV“ su Vanda Radetić Tomić, Fedor Dorčić, Marinko Grabar i Ivoslav Ban, „SUZDRŽAN“ 
je Danko Baćac. 

Točka 11. Dnevnog reda 

 Donošenje Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Opće uvjete isporuke komunalne usluge 
upravljanja trgovinom na malo  izvan prodavaonica na sajmeni dan - predlagatelj općinski načelnik,  

izvjestiteljica pročelnica Gordana Tomas 

Materijale za ovu točku Dnevnog reda vijećnici su dobili uz poziv za sjednicu. 

Predsjednik vijeća otvara raspravu za točku 11. Dnevnog reda, za koju je utvrđeno audio zapisom da se 
nalazi u istome u trajanju od 1.43:22 do 1.50:09, u navedenoj raspravi sudjelovali su Ivoslav Ban navodi 
kako ova odluka nema pravovaljano obrazloženje, ističe da mu nije jasno zašto je navedeno kako je 
odgovorna osoba u komunalnom društvu Robert Marčelja a ne direktor društva, ukazuje da nije navedeno da 
bi komunalno društvo trebalo nešto platiti općini, imenovani vijećnik ističe da za sajam nema pravog 
prometnog rješenja. Danko Baćac pita zašto se ignorira mišljenje Odbora, predsjednik Vijeća navodi kako su 
svi vijećnici dobili mišljenje Odbora, ističe da vijećnici nisu upoznali zadnja tri direktora komunalnog 
društva.   

 

Prelazi se na glasanje. 

Donošenje Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Opće uvjete isporuke komunalne usluge 
upravljanja trgovinom na malo  izvan prodavaonica na sajmeni dan usvojeno je 8 glasova „ZA“ 
„PROTIV“ su Danko Baćac i Ivoslav Ban, „SUZDRŽAN“ su Fedor Dorčić, Marinko Grabar i Vanda 
Radetić Tomić 

 

 

Točka 12. Dnevnog reda 

Donošenje Odluke o I. izmjenama i dopunama Odluke o načinu upravljanja grobljem u Jelenju - 
predlagatelj općinski načelnik,  izvjestiteljica pročelnica Gordana Tomas 

Materijale za ovu točku Dnevnog reda vijećnici su dobili uz poziv za sjednicu. 

Nitko se ne javlja za riječ, pa se prelazi na glasanje. 
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Donošenje Odluke o I. izmjenama i dopunama Odluke o načinu upravljanja grobljem u Jelenju usvojeno 
je s 9 glasova „ZA“ „SUZDRŽANI“ su Vanda Radetić Tomić, Fedor Dorčić, Marinko Grabar i Ivoslav 
Ban 

 

Točka 13. Dnevnog reda 

 Donošenje Odluke o izradi IV. izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Općine Jelenje - 
predlagatelj općinski načelnik,  izvjestiteljica pročelnica Gordana Tomas 

Materijale za ovu točku Dnevnog reda vijećnici su dobili uz poziv za sjednicu. 

Predsjednik vijeća otvara raspravu za točku 13. Dnevnog reda, za koju je utvrđeno audio zapisom da se 
nalazi u istome u trajanju od 1.51:28 do 2.04:51, u navedenoj raspravi sudjelovali su Ivoslav Ban smatra da 
bi se kod ovakvih točaka trebao uvodno izjasniti predlagač. Danko Baćac navodi da je ova točka već bila 
izglasana u prošlom mandatu, smatra da bi trebala po svakoj točci postojati rasprava, za svaki projekt. Fedor 
Dorčić podržava ovu odluku, te mu je drago da je ova odluka došla na red. Vanda Radetić Tomić navodi kako 
je zanima zašto prethodna odluka nije realizirana koja je već izglasana. Načelnik navodi da je za neke točke 
dao obrazloženje na kraju a za neke na početku, te obrazlaže zašto prošla odluka koja je izglasana nije 
realizirana. Marinko Grabar smatra da je Prostorni plan jako bitan, te da bi svi trebali predložiti svoje ideje 
za isti. 

Prelazi se na glasanje. 

Donošenje Odluke o izradi IV. izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Općine Jelenje usvojeno je 
jednoglasno 

 

Točka 14. Dnevnog reda 

Donošenje Odluke o stavljanju van snage Odluka o osnivanju prava građenja KD Jelen d.o.o  na 
nekretnini oznake k.č. 1543 K.O. JELENJE, upisane u Z.K.UL. 8769, KLASA:010-10/20-01/23, od 

08.5.2020. - predlagatelj općinski načelnik,  izvjestiteljica pročelnica Gordana Tomas 

Materijale za ovu točku Dnevnog reda vijećnici su dobili uz poziv za sjednicu. 

Predsjednik vijeća otvara raspravu za točku 14. Dnevnog reda, za koju je utvrđeno audio zapisom da se 
nalazi u istome u trajanju od 2.05:35 do 2.08:44, u navedenoj raspravi sudjelovali su Danko Baćac koji 
navodi da ga zanima što općina misli poduzeti u svezi predmetne nekretnine, da li se ista misli „rušiti“, 
načelnik odgovara da je u sklopu projekta građenja dječjeg igrališta na navedenoj lokaciji i rušenje 
nekretnine koja je ruševna. 

Prelazi se na glasanje. 

Donošenje Odluke o stavljanju van snage Odluka o osnivanju prava građenja KD Jelen d.o.o  na 
nekretnini oznake k.č. 1543 K.O. JELENJE, upisane u Z.K.UL. 8769, KLASA:010-10/20-01/23, od 
08.5.2020 usvojeno je s 10 glasova „ZA“ „SUZDRŽANI“ su Vanda Radetić Tomić, Danko Baćac i Ivoslav 
Ban 

 

Točka 15. Dnevnog reda 

Donošenje Zaključka o usvajanju Analize sustava civilne zaštite za 2020. godinu – predlagatelj 
općinski načelnik,  izvjestiteljica pročelnica Gordana Tomas 

Materijale za ovu točku Dnevnog reda vijećnici su dobili uz poziv za sjednicu. 

Predsjednik vijeća otvara raspravu za točku 15. Dnevnog reda, za koju je utvrđeno audio zapisom da se 
nalazi u istome u trajanju od 2.09:30 do 2.20:44, u navedenoj raspravi sudjelovali su Danko Baćac koji 
navodi da kako ga zanima kada je održana pokazna vježba za spašavanje od požara za građane, da li sirena u 
Jelenju radi ili ne radi, ističe da se ne educiraju ljudi za spašavanje od potresa i poplava. Vanda Radetić 
Tomić ističe kako je ovaj dokument iznimno važan, ističe da podaci u predmetnoj analizi nisu ažurirani.  

Prelazi se na glasanje. 

Donošenje Zaključka o usvajanju Analize sustava civilne zaštite za 2020. godinu usvojeno je s 8 glasova 
„ZA“ „SUZDRŽANI“ su Marinko Grabar, Danko Baćac, Ivoslav Ban i Fedor Dorčić, „PROTIV“ je 
Vanda Radetić Tomić 

Točka 16. Dnevnog reda 
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Donošenje Zaključka o usvajanju Izvješća o gospodarenu otpadom za 2020. godinu - predlagatelj 
općinski načelnik,  izvjestiteljica pročelnica Gordana Tomas 

Materijale za ovu točku Dnevnog reda vijećnici su dobili uz poziv za sjednicu. 

Predsjednik vijeća otvara raspravu za točku 16. Dnevnog reda, za koju je utvrđeno audio zapisom da se 
nalazi u istome u trajanju od 2.22:35 do 3.00:35, u navedenoj raspravi sudjelovali su Danko Baćac kaže da 
piše da se ovo izvješće donosi do kraja mjeseca ožujka, a da je sada lipanj, pročelnica pojašnjava. Imenovani 
vijećnik pita koliko je prijestupnika „uhvaćeno“ za nepropisno odlaganje otpada s obzirom da postoje 
kamere na ulazu u Dubinu, koje izobrazno – informativne aktivnosti je općina napravila na svom području, 
smatra da se eko otoci ne čiste jednom do dva puta tjedno od otpada, pita kome su dodijeljeni komposteri na 
temelju kojih uvjeta. Marinko Grabar navodi da ga smeta da se plaća paušal za smeće, a u paušalu nije 
predviđeno pražnjenje kanti u toku mjeseca, pita kada će se podijeliti kante za papir i staklo. Ivoslav Ban 
ističe da je ovo izvješće jako bitno, ističe da prvi put čuje da se na poziv građana prikuplja biorazgradivi 
otpad, traži da mu se pisano dostavi kome je isplaćen iznos za troškove edukacije. Fedor Dorčić se slaže sa 
svima što su naveli, te ističe da je najveći problem krupni otpad. Vanda Radetić Tomić ističe da po njoj 
najveći problem nedovoljna edukacija mještana. Načelnik ističe da je puno toga rečeno što nije istina, te je 
većina toga i odrađena, dodatno pojašnjava određene navode vijećnika. 

Prelazi se na glasanje. 
Donošenje Zaključka o usvajanju Izvješća o gospodarenu otpadom za 2020. godinu usvojeno je s 10 
glasova „ZA“, „PROTIV“ je Vanda Radetić Tomić „SUZDRŽANI“ su Danko Baćac i Ivoslav Ban 

 

Predsjednik Vijeća zahvaljuje vijećnicima na sudjelovanju i pozdravlja ih, te zaključuje 2. sjednicu Vijeća 
Općine Jelenje u 21:00 sati. 

 

     Zapisničar          Predsjednik Vijeća 

 

___________________               __________________ 

    Boris Kovačić                          Dino Piljić 


